
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 2. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 676

Hvordan finder ministeren, at anbefalingen med ordlyden ”Det må dog forven-

tes, at en opdeling og gennemgang vil kunne medføre en vis forringelse i for-

hold til gældende beskyttelsesniveau. Dette vedrører alene vandløb og deres

omgivelser, som ikke har en høj naturværdi.” (fra rapporten fra ekspertudval-

get til ændret vandløbsforvaltning s. 22) stemmer overens med vandrammedi-

rektivet? Specifikt bedes ministeren kommentere på, om anbefalingen om at

forringe vandløb kan forenes med, at man ikke må forringe beskyttelsesni-

veauet? Vil ministeren i forlængelse heraf kommentere på, om anbefalingerne

stemmer overens med dels ikke-forringelsesprincippet i vandrammedirektivet

og dels Bremerhaven-dommen (midlertidig forringelse er heller ikke godkendt

grund til at overtræde vandrammedirektivet, selvom det opfylder nogle andre

formål – i dette tilfælde landbruget)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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